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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K  

12. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 25.2.2016 ob 17. uri,  
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, Marija Sarjaš, Ivan Rajtar, Anton Horvat, Dominik Horvat, Vladimir Žalik, Anton 
Radman, Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
Odsotna člana OS: Dušan Utroša in mag. Marija Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Stanko Lebar– občinska uprava, Aleksandra Ribarič – predsednica NO. 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 13 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko nadaljuje z 
delom, zato je pod  
 
Ad/2 
predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 12. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava in sprejem predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2016 
5. Obravnava in sprejem  Odloka o prenehanju Javnega zavoda Romski zaposlitveni center, 
6. Obravnava in sprejem sprememb Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za sofinanciranje 

pokroviteljstva in prireditev v Občini Črenšovci, 
7. Informacija o Planu dela na vzdrževanju lokalnih cest in javnih poti v Občini Črenšovci za leto 2016, 
8. Tekoče zadeve: 

 imenovanje članice v Vaški odbor Žižki in člana v Vaški odbor Gornja Bistrica, 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
27.1.2016. Člane OS je seznanil z dnevom odprtih vrat, ki je bil 17.2.2016 in je kljub slabemu vremenu bilo največ 
interesentov, 90, za ogled vodovodnega stolpa. Izražena je bila želja, da bi se še omogočil ogled oziroma vstop 
na razgledno ploščad. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je podal pripombo, da se v zapisniku pri Ad/4 na drugi strani pri njegovi razpravi  
natančneje zapiše, da predlaga, da bi se pločnik na Gornji Bistrici zgradil vse od hišne številke 1 do 14. Predlagal 
je, da se na Gornji Bistrici od hišne številke 1 do »Gala«  pripravi projektna dokumentacija za izgradnjo kolesarke 
steze. Pri Ad/7 na peti strani zapisnika predlaga, da se pri njegovi razpravi izbrišeta besedi »oziroma 
ugotovljene«.  
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal popravek zapisnika pri Ad/4 na tretji strani pri njegovi razpravi, ki naj 
glasi, da je povedal, da soglaša, da je potrebno varčevati, tudi pri društvih, vendar, če se društvom zmanjšujejo 
sredstva za 20 % zakaj se ostalim samo za 10 % ali pa nič. Če sredstev v proračunu ni,  je potrebno vsem 
zmanjšati enako in varčevati pri vseh. 
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Miha Horvat, član OS, je podal nekaj pripomb oziroma dopolnitev na njegovo razpravo pri Ad/7, ki naj bo 
zapisana v naslednjem besedilu: »Miha Horvat, član OS, je postavil vprašanje glede Knjižnice v Lendavi, saj je bil 
šokiran, ko je na Supervizorju videl, da je Občina Črenšovci v času od 2003 do 2015 namenila za delovanje 
knjižnice 227.000,00 EUR. Ugotavlja tudi, da nekatere občine v UE Lendava svojih obveznosti ne izpolnjujejo. 
Predlagal je, da se ta tematika obravnava na eni izmed naslednjih sej OS in da se na sejo povabi tudi direktorja 
Knjižnice v Lendavi, kjer bi med drugim analizirali kakšne koristi ima Občina Črenšovci od tako velike količine 
vplačanih sredstev. Opozoril je na odprte razpise Evropskega sklada za regionalni razvoj za predložitev projektov 
v okviru programa sodelovanj Slovenija-Avstrija, Slovenija-Madžarska in Slovenija-Hrvaška, kjer je za 
sofinanciranje projektov na voljo skupno več kot 104 mio EUR ESRR sredstev. Lahko bi se prijavili s sanacijo 
Kleklovega doma, saj bo razpis namenjen tudi razvoju kulturne dediščine.« 
 
Na zapisnik s strani ostalih članov OS ni bilo pripomb, zato so člani OS soglasno potrdili zapisnik 11. seje 
Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila 25.1.2016 z dopolnitvami oziroma spremembami, ki so jih 
predlagali Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko in Miha Horvat. 
 
Ad/4 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da so člani 
odbora na 4. seji, dne 15.2.2016, ob obravnavi predloga proračuna in s seznanitvijo sklepov sprejetih na odboru 
za družbene dejavnosti in odboru za infrastrukturo in komunalo sprejeli naslednje sklepe, ki jih predlagajo OS v 
obravnavo oziroma sprejem: 
 sprejme se predlog Program prodaje stvarnega premoženja Občine Črenšovci za leto 2016. Po neuspelih 

postopkih prodaje se vrednosti po cenitvah zmanjšajo v skladu z normativnimi akti. 
 prihodkovna stran proračuna Občine Črenšovci se naj poveča za 70.000,00 EUR na naslednjih proračunskih 

postavkah: 
- vplačila za komunalni prispevek 30.000,00 EUR 
- prodaja zemljišč po Programu prodaje 30.000,00 EUR 
- prodaja zemljišča v obrtni coni Ogradi  10.000,00 EUR 
 
V proračun Občine Črenšovci se naj vključijo naslednji projekti v skupni vrednosti 130.800,00 EUR in sicer: 
- odkup parcele pri cerkvi na Gornji Bistrici 10.000,00 EUR 
- dodatna sredstva za izgradnjo pločnika na G. Bistrici 30.000,00 EUR 
- nakup 20 kpl. miz in klopi - Žižki 3.300,00 EUR 
- obnova kapele na Srednji Bistrici (20 % sofinaciranje) 8.000,00 EUR 
- pleskanje in manjša popravila VGD Žižki 2.000,00 EUR 
- nabava gasilske opreme 14.000,00 EUR 
- promocija obrtne cone Ogradi 2.000,00 EUR 
- spodbujanje razvoja gospodarstva 20.000,00 EUR 
- izdelava projektne dokumentacije – pločnik v Trnju 10.000,00 EUR 
- sofinanciranje otroškega abonmaja 1.000,00 EUR 
- razširitev skladišča oz. orodjarnice za PGD Črenšovci  3.000,00 EUR 
- ureditev jedilnice na Srednji Bistrici 14.000,00 EUR 
- nakup odra za dvorano na Srednji Bistrici 4.500,00 EUR 
- izgradnja javne razsvetljave v romskem naselju Trnje 7.000,00 EUR 
- nabava 100 kom stolov za VGD Trnje 2.000,00 EUR 
 
 Sredstva v višini 104.013,32 EUR, ki so v tem trenutku nerazporejena se naj porabijo kot lastni delež ob 

kandidaturi občine na javne razpise. 
 
Župan je vložil dva amandmaja: 
AMANDMA št. 1 s katerim predlaga, da se v proračunu zagotovijo sredstva v višini 10.000,00 EUR, iz 
nerazporejenih sredstev,  za sofinanciranje urejanja okolice pri župnijski cerkvi v Črenšovcih. 
AMANDMA št. 2 s katerim predlaga, da se za delovanje Območne obrtno-podjetniške zbornice Lendava v 
proračunu zagotovi iz nerazporejenih sredstev 1.000,00 EUR. 
 
Svetniki Miha Horvat, dr. Matej Kolenko in Stanko Bohnec so vložili  
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AMANDMA št. 3 s katerim predlagajo, da se iz nerazporejenih sredstev v proračunu zagotovijo sredstva v višini 
7.000,00 EUR za izgradnjo kolesarnice in večnamenskega objekta na Dolnji Bistrici. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se glede na to, da v Športnem društvu v Črenšovcih delujejo člani in 
vodstvo volontersko, kakor tudi v ostalih športnih društvih, ne zmanjšujejo sredstva športnim društvom v višini 20 
% ampak ostanejo na ravni lanskoletnega proračuna. 
  
Dr. Matej Kolenko, član OS, je povedal, da občina leži na kmetijskem območju, vendar ni nobenih finančnih 
spodbud za kmetijstvo in predlagal, da bi bilo potrebno finančno spodbuditi manjše kmetije, ki nimajo možnosti, 
da se prijavijo na državne javne razpise.  
Glede zmanjševanja sredstev za materialne stroške šolam je mnenja, da s tem prenašamo bremena na starše. Z 
zmanjševanjem sredstev se zmanjšuje kvaliteta dela, ki predstavljata pomembno vrednost.  
S strani VO Črenšovci je bilo postavljenih nekaj vprašanj in mnenj: 
- ali je za Jenamena fest in Teden duhovnosti in kulture predvidenih dvakrat po 4.000,00 EUR kot izhaja iz 

gradiva;  
- ali bo oder za dvorano na Srednji Bistrici, ki se nabavlja iz sredstev občine, na voljo tudi ostalim društvom; 
- znesek v višini 20.000,00 EUR je pretiran oziroma nepotreben za pleskanje in brušenje parketa v Kleklovem 

domu saj se  v bližnji prihodnosti planira celotna sanacija objekta; 
- zelena površina pri igrišču v Črenšovcih se naj v OPN spremeni in omogoči asfaltiranje parkirišča; 
- zadovoljni so, da se ohranja otroški abonma  nad katerim so otroci in starši zelo navdušeni. 
Opozoril je, da bi bilo potrebno več delati na promociji obrne cone in gospodarstva v občini. Cilj nam mora biti rast 
občine, za to pa potrebujemo pospešek – torej čas in hitrost. Apeliral je, da si vsak član Občinskega sveta 
prizadeva k rasti občine. Predlagal je tudi, da se konstituira Komisija za kmetijstvo in pripravi program razvoja 
kmetijstva v občini. 
 
Župan je povedal, da je za tradicionalne prireditve kot sta Jenamena fest in Teden duhovnosti in kulture 
namenjenih v proračunu 4.000,00 EUR. V prilogi k proračunu oziroma sestavni del proračuna je tudi programska 
specifikacija, kjer je ta znesek prav tako zajet. Oder namenjen vaški dvorani na Srednji Bistrici bo na razpolago 
tudi ostalim društvom v občini. Minimalno vzdrževanje prostorov v Kleklovem domu je nujno potrebno, saj so 
prostori v slabem stanju tudi v primerjavi na standard ostalih objektov v občini. Zmanjševanje sredstev za kritje 
materialnih stroškov šolam ne more vplivati na kvaliteto učnega procesa.  Spodbud v kmetijstvo občinski 
proračun ne zajema razen vzdrževanja poljskih poti.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da se preveri ali je možno tudi na področju zelene površine pri igrišču v 
Črenšovcih asfaltirati parkirišče saj je asfaltirana površina tudi pri slačilnicah. Predlagal je, da se materialni stroški 
šolam ne znižujejo, ker se stalno ponavljajo potrebe po manjših sanacijah in sprotnem vzdrževanje. Ob izvedbi 
tekmovanja Kaj veš o prometu bo potrebno postaviti poligon katerega strošek znaša 500,00 EUR. Učni uspeh je 
tudi odvisen od tega kaj si lahko šola privošči. Opozoril je, da še ni konstituiran Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu. Ponovno je opozoril na potrebo sanacije ceste Trnje – Odranci, kjer je pred kratkim spet bila 
prometna nesreča. Potrebno je strokovno pregledati lokacijo in ugotoviti v čem je problem za toliko prometnih 
nesreč, predvsem domačinov. Nekje mora biti vzrok.  
 
Župan je povedal, da so šole lansko poslovno leto zaključile zelo dobro in da sredstva za večja investicijska 
vzdrževanje zagotavlja občina, zato ne vidi razloga, da bi zaradi zmanjšanja sredstev bilo ogroženo poslovanje 
šol ali izvajanje kvalitetnega učnega procesa. Občina sofinancira tudi razširjeni program, ki ni osnovni program. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je Svet za preventivo in vzgojo v cestnem promet že v prejšnjem 
mandatu predlagal ureditev prometnega režima pri Osnovni šoli na Bistrici pa se še vedno ni nič naredilo. 
 
Župan je povedal, da sta pripravljeni dve varianti in se bo potrebno odločiti. Mnenja je, da se mora o predloženih 
rešitvah odločiti vodstvo javnega zavoda v sodelovanju z ustanoviteljem. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da ugotavlja, da je iz proračuna izpadel predlog za izgradnjo 
kolesarnice in večnamenskem objekta na Dolnji Bistrici v višini 7.000,00 in predlagal, da ta amandma občinski 
svet potrdi. Opozoril je, da zagotavljamo sredstva za nabavo miz in klopi v vaško-gasilskih domovih, ki se 
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uporabljajo nekajkrat na leto, medtem pa zmanjšujemo sredstva društvom, katerih člani prostovoljno delajo, tako 
kulturnim, ki skrbijo za ohranjanje kulturnega izročila kot športnim društvom, ki nudijo predvsem mladim športno 
udejstvovanje in s tem kvalitetnejše preživljanje prostega časa, ki ima ugoden vpliv tudi na zdravje. Glede 
sofinanciranja ureditve okolice pri cerkvi v Črenšovcih ni pristaš, da se finančne zadeve urejajo na koncu. Moralo 
bi biti obratno. Pred vsakim projektom je potrebno pripraviti finančno konstrukcijo, ne šele na koncu.     
 
Anton Horvat, član OS,  je povedal, da je objekt na Dolnji Bistrici predviden za prireditve in bi v tem primeru moral 
biti sofinanciran s strani občine v višini 50 % na podlagi izkazanih računov. Za zmanjšanje materialnih stroškov 
šolam se sicer ne čuti kompetentnega ali so predvidena sredstva dovolj ali premalo, vendar, če sredstva ob 
koncu leta ostajajo na računih šol in smo z opremljenostjo naših šol na vrhu standardnih predpisov, je mnenja, da 
se da z nekoliko manj sredstvi tudi dobro poslovati. Potrebno bi bilo seznaniti se s poročili o doseženih efektih 
energetskih sanacij šol, ki prav gotovo pripomorejo k zmanjševanju stroškov porabe energije tako v zimskem kot 
poletnem času. Že v letu 2015 je bil kritičen do načina izvedbe ureditve okolice oziroma postavitve spomenika pri 
cerkvi v Črenšovcih in soglaša s predhodnikom, da je potrebno pred izvedbo projekta sprejeti odločitve 
sofinanciranja, vendar je mnenja, da nekaj moramo odločiti. 
 
Župan je povedal, da zunanje institucije ugotavljajo rezultate energetskih sanacij šol, ki so pozitivni. Tudi ti 
podatki so bili podlaga za predlagano zmanjšanje sredstev za materialne stroške šolam.  
Občinski svet je seznanil s pismom odsotnega svetnika Dušana Utroša, ki so ga vsi člani OS prejeli po 
elektronski pošti 25.2.2016 in povedal, da je bil nad vsebino oziroma odločitvijo, da PGD Črenšovci ne bo vstopilo 
v sistem DDV presenečen, saj je pred tem predsednik PGD Črenšovci povedal, da bo vstopilo. Še toliko bolj ga 
preseneča odločitev po tem, ko so bili predsedniku PGD Črenšovci ter predsednici NO Občine Črenšovci, s strani 
odgovorne osebe društva, ki je vključeno v sistem, predstavljeni pozitivni finančni učinki, ki jih društvo lahko ima 
ob vključitvi med zavezance za DDV. Tudi po posvetu s strokovnjakom s področja davčne zakonodaje je vstop 
med davčne zavezance gasilskih društev ki nabavljajo opremo in osnovna sredstva racionalen. Mnenja je bil, da 
tudi društva morajo gospodarno ravnati z javnimi sredstvi. Članom OS v primeru, ko občina sofinancira nabavo 
vozila v višini 90 % ne more biti vseeno kakšna je smotrnost porabe sredstev občinskega proračuna. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da Odbor za proračun, finance in gospodarske dejavnosti ni predlagal 
kolesarnice na Dolnji Bistrici v proračun zaradi prvotno predvidene velikosti za katero bi bilo potrebno izdelati 
projekt za pridobitev gradbenega dovoljenja. Glede na to, da se je velikost zmanjšala in gre za enostaven objekt 
je mnenja, da je prav, da se v proračun vključi tudi sofinanciranje izgradnje kolesarnice in večnamenskega 
objekta na Dolnji Bistrici. Za predlog sofinanciranja spomenika pri cerkvi je povedal, da ne podpira prakse, da se 
najprej nekaj naredi nato pa prosi za finančno pomoč. Če je vložena tožba izvajalca, ta tožba ni proti občini in to 
torej ni vzrok za ugoditev prošnji. Z energetsko sanacijo se bodo šolam materialni stroški tudi znižali, zato je 
mnenja, da znižanje sredstev ne bi smelo imeti negativnih posledic. Postavil je vprašanje glede sklepa, ki je bil 
sprejet v prejšnjem mandatu OS, da bodo do sredstev v višini 14.000,00 EUR upravičena vsa prostovoljna 
gasilska društva na območju Občine Črenšovci, ki imajo oziroma bodo imele najmanj štiri desetine uvrščene na 
državno gasilsko tekmovanje in zagotavljajo 50 % lastnih sredstev za nabavo gasilske opreme in da se nabava 
opravi izven programa nabave gasilske opreme Gasilske zveze Črenšovci in bil mnenja, da je bil  sprejet le zaradi 
PGD Žižki. Tudi drugim društvom bi se morali dosežki upoštevati pri nabavi opreme. Predlagal je, da se sklep 
sprejet na 11. seji OS, dne 13.3.2012 prekliče.  
Povedal je tudi, da ni strokovnjak na področju davčne zakonodaje oziroma davka na dodano vrednost, zato ne 
more odločati o tem ali naj PGD Črenšovci vstopi v sistem DDV ali ne. 
Opozoril je na nasprotje interesov po Zakonu o integriteti in preprečevanju korupcije, kjer bi se nasprotje 
interesov lahko definiralo pri občinskih svetnikih, ki so predsedniki društev in se sofinancirajo iz občinskega 
proračuna kakor tudi pri vodstvenih kadrih zavodov, ki so neposredni proračunski porabniki in pri katerih hkratno 
opravljanje določenih funkcij ali nalog vpliva ali ustvarja videz, da vpliva na nepristransko in objektivno opravljanje 
javnih nalog. 
 

Anton Horvat, član OS, je pojasnil, da so se v lanskem letu štiri ekipe PGD Žižki uvrstile na državno tekmovanje 
kar uspe redkim društvom, posledično pa pomeni v ta uspeh vloženega veliko dela,  truda in časa. Sklep sprejet v 
letu 2012 se nanaša na vsa društva, ki dosežejo take uspehe oziroma se uvrstijo na državno gasilsko tekmovanje 
in vsako gasilsko društvo v občini ima materialne pogoje, da to doseže. S tem sklepom ni favorizirano samo PGD 
Žižki, je pa res, da je v naši občini edino Prostovoljnemu gasilskemu društvu Žižki to uspelo. Sklep motivira vsa 
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društva, da se uvrstijo na državna tekmovanja. Nabava opreme, ki se predlaga je tipizirana zaščitna oprema v 
skladu z veljavnimi standardi Gasilske zveze Slovenije in potrebna za izvajanje nalog gasilstva. Oprema se 
nabavlja po registriranem ceniku Gasilske zveze Slovenije. Povedal je, da je PGD Žižki vključeno že štiri leta v 
sistem DDV. Mnenja je bil, da bi, glede na ekonomičnost poslovanja bilo smotrno, da se tudi PGD Črenšovci 
vključi v sistem DDV, saj odbitek vstopnega davka v višini 41.000,00 EUR ni zanemarljiv znesek, to je 10,00 EUR 
po občanu. Pri vseh javnih razpisih, ki jih objavljajo državne institucije DDV ni predmet sofinanciranja. Tako bi 
moralo biti tudi pri sofinanciranju investicij s strani občinskega proračuna. Stroški DDV bi morali biti izvzeti, tu je 
Občina oškodovana. Lanskoletni sklep o sofinanciranju vozila določa, da se morebitna finančna sredstva iz 
državnih virov, ki jih pridobi investitor, vrnejo v proračun Občine Črenšovci. Dvomi, da bo to možno, saj se 
sredstva požarnega sklada  morajo porabiti namensko. In če gre za namensko porabo kako bo društvo ta 
sredstva vrnilo v proračun.  
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da bi pomembnejšo vlogo pri nabavi opreme morala odigrati Gasilska 
zveza Črenšovci in da se na občinskem svetu preveč časa potrati zaradi problematike gasilstva oziroma gasilskih 
društev. Menil je tudi, da gasilstvo ni namenjeno tekmovanjem in ima drugo vlogo. Glede vstopa društva v sistem  
DDV je predlagal, da se je o tem potrebno dogovoriti drugje in ni to stvar občinskega sveta. 
 
Župan je povedal, da je javna poraba občinskih sredstev tudi stvar Občinskega sveta, ki mora sprejemati 
odločitve v dobrobit lokalne skupnosti.  
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da se ne strinja, da gasilska tekmovanja niso potrebna, saj se organizirajo in 
izvajajo za preverjanje in pridobitev strokovne in fizične sposobnosti gasilcev, za preverjanje psihofizične in 
strokovne usposobljenosti operativnih gasilcev, za spoznavanje in utrjevanje medsebojnih odnosov ter izmenjavo 
izkušenj. Gasilska tekmovanja spadajo med strokovno in praktično izobraževanje gasilcev.  
Glede nabave cisterne za PGD Črenšovci je poudaril, da bi se iz samega postopka morale izločiti osebe pri 
katerih je prisotno nasprotje interesov, da pogreša na mizi izračune iz katerih bi bile vidne pozitivne in negativne 
posledice vstopa v sistem DDV. Glede na informacije sosednje občine bi bil vstop v sistem DDV  koristen. Za 
vsak evro profita se splača. Iluzorno se mu zdi pridobivati informacije  s strani Finančne uprave, saj njihovo 
področje ni davčno svetovanje ampak je FURS zavezana k učinkovitemu delovanju in zaščiti najširšega 
družbenega interesa pri pobiranju davkov, carin in pristojbin.  
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da niti župan niti predsednik PGD Črenšovci Dušan Utroša nista dala na mizo 
konkretnih številk. Že na prejšnji seji je predlagal, da bi se na sejo povabilo strokovnjaka iz tega področja, ki bi 
stvari pojasnil. Nelogično se mu zdi, da FURS ne bi bil relevantna služba za razlago. Glede na to, da predsednika 
PGD Črenšovci pozna in da nikoli ni blefiral in tudi zdaj verjame, da dela v dobro društva in skupnosti in da ima 
»hrbet pokrit«. Glede sklepa iz leta 2012 je bil mnenja, da sprejeti sklep ni fer do ostalih tekmovalcev v gasilskih 
društvih in da je bila s sprejemom sklepa narejena škoda Gasilski zvezi Črenšovci. Predlagal je, da se sklep 
ukine. Znesek 14.000,00 se mu zdi previsok za državna gasilska tekmovanja, saj nismo tako bogata občina, da bi 
metali sredstva vstran. 
 
Župan je povedal, da ga čudi komentiranje svetnika Borisa Kresilna o gasilstvu v občini in mnenje o udeležbi na 
državnih gasilskih tekmovanjih glede na to, da tudi Gasilska zveza Črenšovci potrjuje financiranje raznih letnih 
srečanj, premalo sredstev pa zagotovi za operativne programe društev.  
 
Dominik Horvat, član OS, je predlagal, da glede na to, da vsi državni razpisi sofinancirajo neto vrednost, torej  
investicije brez zneska DDV, tudi iz občinskega proračuna za nabavo vozila sofinanciramo v neto znesku, društvo 
pa se naj potem samo odloči ali bo stopilo v sistem DDV ali ne. V tem primeru bi razmišljanje prav gotovo šlo v 
nasprotno stran od sedanjega stališča in vstop v sistem ne bi bil predmet razprave na seji OS.  
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da sredstva niso namenjena tekmovanju ali za veselico ampak za nabavo 
gasilske opreme katero 50 % financira društvo, 50 % pa občina na podlagi sklepa in doseženih rezultatov.  Še 
enkrat je poudaril, da se vstop v sistem DDV splača saj si davčni zavezanec, v tem primeru PGD, lahko odšteje 
vstopni davek, ki pri nabavi vredni čez 200.000,00 ni zanemarljiv.  
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Anton Radman, član OS, je povedal, da ni proti nabavi gasilske opreme za društva, vendar želi, da nabavo potrdi 
Gasilska zveza Črenšovci, ki bi naj združevala gasilska društva in jim nudila strokovno podporo. 
 
Anton Horvat, član OS, je še enkrat poudaril, da sklep iz leta 2012 ne govori o nagradi ampak o sofinanciranju 
gasilske opreme nabavljene po tipizaciji Gasilske zveze Slovenije upoštevajoč pri sofinanciranju občine dosežene 
rezultate posameznega društva. Sklep je sprejet in ga je potrebno izvajati oziroma realizirati. 
 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da se zavzema, da se sredstva za materialne stroške osnovnima šolama ne 
zmanjšujejo ampak ostanejo vsaj na lanskoletnem nivoju in s tem omogočili šolam, da nabavijo dodatne učne 
pripomočke, ki jih bodo učenci lahko uporabljali tako pri rednem kot razširjenem programu.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predloge Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti:  
1. 
Za predlog Programa prodaje stvarnega premoženja Občine Črenšovci za leto 2016 ter da se po neuspelih 
postopkih prodaje vrednosti po cenitvah zmanjšajo v skladu z normativnimi akti so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
2. 
Za predlog, da se prihodkovna stran proračuna Občine Črenšovci poveča za 70.000,00 EUR na naslednjih 
proračunskih postavkah: vplačila za komunalni prispevek v višini 30.000,00 EUR, prodaja zemljišč po programu 
prodaje v  višini 30.000,00 EUR in prodaja zemljišča v obrtni coni Ogradi v višini 10.000,00 EUR so glasovali vsi 
prisotni člani OS. 
 
3. 
Župan je dal na glasovanje vključitev naslednjih projektov v proračun Občine Črenšovci za leto 2016: 
 
- Za odkup parcele pri cerkvi na Gornji Bistrici v višini 10.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS.  
 
- Za dodatna sredstva za izgradnjo pločnika na G. Bistrici v višini 30.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani 

OS. 
 
- Za nakup 20 kompletov miz in klopi - Žižki v višini 3.300,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
- Za obnovo kapele na Srednji Bistrici (20 % sofinaciranje)  v višini 8.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani 

OS. 
 
- Za pleskanje in manjša popravila VGD Žižki v višini v višini 2.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
- Za nabavo gasilske opreme  v višini  14.000,00 EUR je glasovalo 6 članov OS od 13 prisotnih. Predlog ni 

sprejet. 
 
- Za promocijo obrtne cone Ogradi  v višini 2.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
- Za spodbujanje razvoja gospodarstva  v višini  20.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
- Za izdelavo projektne dokumentacije – pločnik v Trnju  v višini 10.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani 

OS. 
 
- Za sofinanciranje otroškega abonmaja  v višini 1.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
- Za razširitev skladišča oz. orodjarnice za PGD Črenšovci v višini 3.000,00 EUR je glasovalo 10 članov OS od 

13 prisotnih. Predlog je sprejet. 
 
- Za ureditev jedilnice na Srednji Bistrici v višini 14.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
- Za nakup odra za dvorano na Srednji Bistrici v višini  4.500,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
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- Za izgradnjo javne razsvetljave v romskem naselju Trnje v višini  7.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani 

OS. 
 
- Za nabavo 100 kom stolov za VGD Trnje v višini  2.000,00 EUR so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
 
4. 
Za predlog, da se sredstva v višini 96.013,32 EUR, ki so v tem trenutku nerazporejena, porabijo kot lastni delež 
ob kandidaturi občine na javne razpise so glasovali vsi prisotni člani OS. 
 
5. 
Nato je dal na glasovanje amandmaje. 
Za AMANDMA št. 1 s katerim predlaga, da se v proračunu zagotovijo 10.000,00 EUR  iz nerazporejenih sredstev   
za sofinanciranje urejanja okolice pri župnijski cerkvi v Črenšovcih je glasovalo 6 svetnikov od 13 prisotnih. 
Amandma ni sprejet. 
 
Za AMANDMA št. 2 s katerim predlaga, da se za delovanje Območne obrtno-podjetniške zbornice Lendava v 
proračunu zagotovijo sredstva v višini 1.000,00 EUR je glasovalo 7 svetnikov od prisotnih 12 svetnikov. 
Amandma je sprejet. 
 
Za AMANDMA št. 3 s katerim predlagajo, da se iz nerazporejenih sredstev v proračunu zagotovijo sredstva v 
višini 7.000,00 EUR za izgradnjo kolesarnice in večnamenskem objekta na Dolnji Bistrici so glasovali vsi prisotni 
svetniki. Amandma je sprejet. 
 
6. 
Župan je predlagal, da se med neznanimi lastniki nepremičnin parc. štev. 759/1, 759/2, 759/3 in 760/1 k.o. 
Srednja Bistrica, ki jim je Center za socialno delo Lendava postavil skrbnika za poseben primer in med Občino 
Črenšovci sklene menjalna pogodba za parc. št. 1357 in 1460 k.o. Srednja Bistrica v lasti Občine. Iz menjalnih 
pogodb mora izhajati, da neznani lastniki pridobijo premoženje v takšni višini kot ga z menjalno pogodbo 
prepuščajo Občini Črenšovci. Za skrbnika je imenovan Anton Radman. Sklenjena menjalna pogodba se mora 
predložiti v odobritev Centru za socialno delo Lendava. Od sedemnajstih lastnikov je občina že odkupila deleže v 
omenjenih parcelah. Občina ima javni interes po navedenih parcelah saj so v neposredni bližini vrtca na Bistrici. 
Člani so soglašali s predlogom. 
 
7. 
Župan je predlagal v sprejem sklep, da Občina Črenšovci nakup gasilskega avta, za potrebe osrednje gasilske 
enote PGD Črenšovci, sofinancira iz proračunskih sredstev Občine Črenšovci v višini 90 % neto vrednosti. Za 
predlog je glasovalo 5 članov OS od 13 prisotnih. Predlog ni sprejet. 
 
Po končanem glasovanju o predlogih in amandmajih so bili sprejet naslednji sklepi: 
 
Občinski svet Občine Črenšovci je z  9 glasovi za  od 13 prisotnih sprejel SKLEP štev. 0320-12/2016-73: 
Občinski svet sprejme predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2016 s sprejetimi dopolnitvami in 
spremembami. 
 
Občinski svet Občne Črenšovci je soglasno sprejel SKLEP štev. 0320-12/2016-74: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine 
Črenšovci za leto 2016. 
 
Občinski svet Občine Črenšovci je soglasno sprejel SKLEP štev. 0320-12/2016-75: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da Občina Črenšovci, na podlagi odločbe Centra za socialno 
delo Lendava štev. 1221-141/2014-12 z dne 20.1.2016, sklene z neznanimi lastniki premoženja menjalno 
pogodbo za parc. štev. 759/1, 759/2, 759/3 in 760/1 k.o. Srednja Bistrica in parc. štev. 1357 in 1460 k.o. 
Srednja Bistrica.  
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Ad/5 
Jožica Cigan je povedala, da so Občinski sveti Mestne občine Murska Sobota in Mestne občine Novo mesto ter 
občin: Škocjan, Beltinci, Kočevje, Šentjernej, Krško, Ribnica, Trebnje, Brežice, Rogašovci, Ivančna Gorica, 
Črenšovci, Grosuplje in Lendava so v letu 2007 sprejeli Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Romski zaposlitveni 
center (Uradni list RS, št. 9/2007) s katerim so ustanovili javni zavod z namenom omogočanja lažjega vstopanja 
Romov do trga dela in vrnitve vanj z razvojem programov za njihovo izobraževanje in usposabljanje, s ciljem 
odprave njihove neenakosti in diskriminacije na trgu dela na območju občin Škocjan, Beltinci, Kočevje, Šentjernej, 
Krško, Ribnica, Trebnje, Brežice, Rogašovci, Ivančna Gorica, Črenšovci, Grosuplje in Lendava ter mestnih občin 
Murska Sobota in Novo mesto. Javni zavod Romski zaposlitveni center v letih 2011, 2012, 2013 in 2014 ni 
posloval, ob tem pa so prenehale potrebe oziroma pogoji za opravljanje dejavnosti, za katere je bil javni zavod 
ustanovljen, kar je, v skladu z določilom tretje alineje prvega odstavka 54. člena Zakona o zavodih razlog za 
prenehanje zavoda. Besedilo predloga odloka je vsebinsko usklajeno z določilom 54. člena Zakona o zavodih, 
427. člena Zakona o finančnem poslovanju, postopkih zaradi insolventnosti in prisilnem prenehanju in Resolucijo 
o normativni dejavnosti. Sprejem odloka nima finančnih posledice za občino ustanoviteljico saj se predvideva 
ukinitev javnega zavoda, ki je posredni proračunski uporabnik. Občina Škocjan bo vsem ustanoviteljicam na 
njihov račun vrnila ustanovni delež 125,19 EUR. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP št. 0320-12/2016-76: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejema predlog Odloka o prenehanju Javnega zavoda Romski 
zaposlitveni center. 
 
Ad/6 
Na pobudo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pripravljen predlog sprememb Pravilnika o 
dodelitvi proračunskih sredstev za sofinanciranje pokroviteljstva in prireditev in sicer, da se spremeni 5. člen , ki 
na novo glasi: »Vloge obravnava Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju: 
komisija) in sicer v roku 90 dni od dneva prejete vloge na sedež občine Črenšovci. Vloge se obravnavajo do 
porabe sredstev določenih v proračunu za tekoče leto. Po porabi sredstev se vloge več ne obravnavajo. Če 
sredstva še niso porabljena mora komisija vse vloge, ki prispejo najpozneje do 15. decembra obravnavati še v 
tekočem letu.« Spremembe tega pravilnika začnejo veljati naslednji dan po objavi na spletni strani Občine 
Črenšovci.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP št. 0320-12/2016-77: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme spremembe Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za 
sofinanciranje pokroviteljstva in prireditev v Občini Črenšovci. 
 
Ad/7 
Župan je predstavil članom OS plan dela na vzdrževanju lokalnih cest in javnih poti v Občini Črenšovci za leto 
2016. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je v planu predviden tudi tedenski pregled cest, vendar še ni opazil, da bi 
se to delo opravljalo, kajti če bi se potem bi ta, ki pregleduje ceste moral videti določene zadeve in nanje opozoriti 
ter jih sanirati. Mnenja je, da bankin v letošnjem letu ni potrebno popravljati, saj so bile popravljene v sklopu  
izgradnje vodovoda oziroma, če niso popravljene pa jih je dolžan popraviti izvajalec del na vodovodnem omrežju. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da v Žižkih vidi, da se ceste pregledujejo in tudi sanirajo kadar je to potrebno, 
na primer po neurju. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je bil mnenja, da se tedenski pregled cest mora opravljati je pa vprašanje kako se to 
izvaja. Tudi sam je mnenja, da popravilo bankih mora opraviti izvajalec del na vodovodnem omrežju. Opozoril je 
na neprimerno bankino pri hišni številki 1 na Gornji Bistrici, ki je kar 20 cm dvignjena od cestišča. 



9 

 

 
Župan je pojasnil, da bankine po izvedbi del na vodovodnem omrežju mora sanirati izvajalec, vendar se tudi med 
letom pokaže potreba po sanaciji bankih zaradi različnih dejavnikov. 
 
Vladimirja Žalika, člana OS, je zanimalo kdo je barval talne označbe v lanskem letu. Mnenja je bil, da jih v 
letošnjem letu ne bo potrebno ponovno barvati. Vprašal je tudi kdo oceni kdaj je potrebno, da zimska služba gre 
čistit sneg oziroma posipavat ceste. 
 
Župan je povedal, da se o delu na cestah in pločnikih v zimskem času oziroma zimskih razmerah (sneg, poledica) 
odloči koncesionar. Prioriteto čiščenja snega je določila občinska uprava.  Za talnih označb je povedal, da je 
potrebno nekatere, npr. pot v šolo in prehode za pešce vsako leto obnavljati. 
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da se mu pri opravljanju zimske službe (pluženje snega) včasih zdi, da se 
opravlja nepotrebno delo vsaj v njihovi ulici na Gornji Bistrici, sicer pa v letošnjem letu nima pripomb na delo 
zimske službe, pravočasno se je posipalo in ni bilo poledice. 
 
Anton Horvat, član OS, je pojasnil, da je v ulicah potrebno ob čiščenju snega imeti v vidu tudi še morebitno 
sneženje, zato morda včasih res izgleda kot da se po nepotrebnem sneg odstranjuje iz enega mesta na drugo 
mesto. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP št. 0320-12/2016-78: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s Planom dela na vzdrževanju lokalnih cest in javnih poti v 
Občini Črenšovci za leto 2016. 
  
Ad/8 
1. 
Ker je iz članstva Vaškega odbora Žižki izstopila Petra Gabor je VO Žižki predlagal, da se namesto nje imenuje 
za članico Vida Čahuk iz Žižkov 20/d.  
Prav tako je iz članstva vaškega odbora Gornja Bistrica izstopil Branko Vučko. Člani VO Gornja Bistrica so 
predlagali, da se namesto njega imenuje Ignac Prša, Gornja Bistrica 144. 
 
Oba predlagana soglašata s kandidaturo, zato so člani Občinskega sveta Občine Črenšovci soglasno sprejeli 
SKLEP št. 0320-12/2016-79: 
V vaški odbor Žižki se namesto Petre Gabor imenuje Vida Čahuk iz Žižkov 20/d. 
V vaški odbor Gornja Bistrica se namesto Branka Vučka imenuje Ignac Prša iz Gornje Bistrice 144. 
 
2. 
Župan je povedal, da je potrebno določiti sopodpisnika za ročno predložitev plačilnih nalogov na Upravo za javna 
plačila (UJP) in predlagal Miha Horvata. 
 
Miha Horvat, član OS, soglaša s predlogom. 
 
3. 
Župan je povedal, da Ministrstvo za gospodarski razvoj pripravlja razpis za sofinanciranje komunalne 
infrastrukture v romskih naseljih. Na razpis ne moremo kandidirati ker naša naselja imajo vodovod, elektriko in 
kanalizacijo. Edino možnost vidi v prijavi na odkup zemljišča v romskem naselju Kamenci. 
 
4. 
Župan je člane OS seznanil, da bo Občina Črenšovci podpisala pogodbo o sofinanciranju nakupa gasilskega 
vozila s PGD Črenšovci po pregledu dosedanjih postopkov nakupa vozila in predlagal, da se imenuje tri članska 
komisija, ki se bo osredotočila na ustrezno sprejete sklepe nadzorovanih oseb, to sta Občina Črenšovci in 
Prostovoljno gasilsko društvo Črenšovci in na postopek izvedbe javnega naročila z namenom, da se  ugotovi 
gospodarnost ravnanja z javnim denarjem. Po krajšem usklajevanju so člani OS soglašali, da nadzor opravi 
Nadzorni odbor Občine Črenšovci. Sklep o uvedbi nadzora sprejme župan.  
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Antona Horvata, člana OS, je zanimalo kako se bo ukrepalo, če bo ugotovljeno namerno oškodovanje 
občinskega proračuna. Povedal je, da se more sprijazniti, da bi kar 41.000,00 EUR sredstev pozabili in s tem 
oškodovali občinski proračun in občane.  
 
Ad/9 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je vprašal ali smo seznanjeni s projektom Vzhodna.si, to je spletno razvojno središče 
Vzhodne kohezijske regije, ki omogoča in spodbuja partnerstvo posameznikov, podjetij in ustanov z razvojnimi in 
inovativnimi potenciali za pridobivanje evropskih sredstev v okviru Vzhodne kohezijske regije. Univerza v 
Mariboru prevzema pobudo za oblikovanje razvojnih partnerstev. Razvojna partnerstva zagotavljajo pretok 
znanja, ki jih podjetja potrebujejo v razvojnih projektih in podporo pri zagotavljanju evropskih sredstev iz Vzhodne 
kohezijske regije. Predlagal je, da se priključimo k projektu ter si zagotovimo ustrezno pripravo za kandidaturo za 
sredstva EU v okviru Vzhodne kohezijske regije. V projekt je iz Pomurja vključena Mestna občina Murska Sobota.  
Opozoril je na sanacijo jarka za logom, saj je problem ob večjem deževju. Jarek bi bilo potrebno poglobiti. 
Nadalje je povedal, da Vaški odbor Črenšovci ponovno daje pobudo, da se na kandelabrih od gostilne Jaklin do 
cerkve v Črenšovcih namestijo nosilci za zastave, ki bi se izobešale ob državnih praznikih in občinskem prazniku. 
 
Vladimirja Žalika, člana OS, je zanimala sprememba lastniške strukture zadruge Pomelaj. 
 
Župan je povedal, da so se nekateri zadružniki menjali, da ima tudi Občina Črenšovci v zadrugi svoj delež in da je 
Upravni odbor zadruge, v katerem je kot predstavnik naše občine Štefan Gyurica, zamenjal sedanjo direktorico 
Dragico Horvat in imenoval novo direktorico zadruge Mojco Makovec Haložan. Oblikuje se novi program zadruge 
za razvoj podeželja, ki bo temeljil na socialnem podjetništvu, razvojni funkciji in tržni dejavnosti.  
 
Darjo Hodnik, članico OS, je zanimalo ali ima občina pravilnik o koriščenju objektov v njeni lasti, konkretno misli 
na vaške domove. Vprašala je kdo plača delo upravnika in kdo nabavlja potrošni material v vaško-gasilskih 
domovih. 
 
Župan je povedal, da so v dogovoru s posameznimi društvi bili imenovani upravljavci objektov, ki imajo sprejete 
pravilnike o koriščenju prostorov oziroma hišna pravila. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da bi glede na to, da je državni proračun za leto 2017 že sprejet, tudi v naši 
občini začeli s pripravo občinskega proračuna za leto 2017 že prej in ga imeli pod streho do 1.1.2017. Predlagal 
je, da bi o proračunu organizirali javno obravnavo in k vlaganju predlogov povabili vaške odbore. 
 
Župan je povedal, da ne vidi razloga, da se predlog svetnika Miha Horvata ne bi realiziral ob predpostavki, da bo 
povprečnina na prebivalca v občini vsaj 522,00 EUR.  
 
Borisa Kreslina, člana OS, je zanimalo kako se je znašlo zemljišče (parkirišče) pri pokopališču na Gornji Bistrici v 
lasti Republike Slovenije. 
 
Župan je povedal, da je v sklopu rekonstrukcije ceste Črenšovci – Razkrižje  Republika Slovenija to zemljišče 
odkupila. Potrebno bo razčistiti z Direkcijo za ceste o morebitni služnosti na zemljišču. 
  
Marija Sarjaš, članica OS, je povedala da je na lokaciji vaško-gasilskega doma v Trnju slab signal za internet. Ob 
obnovi vaško-gasilskega doma je bilo obljubljeno, da bo tudi internetna povezava boljša. Glede na to, da je vas 
Trnje letošnji organizator prireditev ob občinskem prazniku, predlaga, da se to do takrat uredi. 
 
Župan je povedal, da se bo preverilo kako je s signalom za internetno povezavo na omenjeni  lokaciji. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  21. 20 
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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